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ASD Eijsden-Margraten 

Besluitenlijst overleg 13 maart 2025  
 
Aanwezig ASD: Birgit van Merode, Lilian Vrouwenraets, Marlie van Weert -Wolfs, Linda Paes en William Wynja. 
Aanwezig van de zijde van de gemeente (16.00u., bij punt 6): Tanja Bytchkova, Chris Piatek en Stefan Prij (Sira Consulting). 
 
1. Opening, vaststelling agenda. 
2. Rondje mededelingen ASD-activiteiten leden. 
3. Concept besluitenlijst 6 februari 2025. 
 
Voorbespreking. 
4. Input vanuit ASD over visie herinrichting Participatieketen. 
5. Input vanuit ASD over herijking gemeentelijke subsidieverordeningen. 
Bespreking. 
6. Herijking gemeentelijke subsidieverordeningen; toelichting door Sira consulting. 
7. Visie herinrichting Participatieketen, vervolg, toelichting op vervolgproces. 
Nabespreking. 
8. Vervolg proces visie herinrichting Participatieketen. 
 
9. Rondvraag/sluiting. 
  

Besluiten/Agendapunten: 

 Agendapunt  Inhoud  Toelichting/afspraken  

1. Opening, vaststelling agenda. Koos is afwezig, William fungeert als voorzitter. Gelet op de beperkte 
voorbesprekingstijd, wordt voorrang gegeven aan bespreking van de 
gemeentelijke subsidieverordeningen; bespreking overige onderwerpen 
(agendapunten 2, 4 en 7) zoveel mogelijk naar de nabespreking – voor zover 
de tijd het toelaat. 
 

Agenda vastgesteld. 
 

2. Rondje mededelingen ASD-
activiteiten leden.  

Marlie deelt mee dat zij samen met Birgit op 26 februari jl. aanwezig was bij 
een werksessie Signalering en Ondersteuning voor adviesraden en jongeren 
(kader: beleidsplan Preventie en handhaving jeugd & middelen). De gemeente 
vond het wenselijk dat bij deze werksessie ook jongeren zouden aansluiten. 
Aan de ASD de vraag dat te regelen. William heeft daartoe contact gezocht 
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met o.a. Joyce Lenssen (beleidsmedewerker soc. domein Sittard-Geleen) en 
Ivo Heuts (consultant jongerenprojecten in de regio), zonder resultaat. 
Uiteindelijk is het Marlie en Birgit als enigen gelukt met een 
vertegenwoordiging van jongeren aanwezig te zijn bij de werksessie. 
 

3. Concept besluitenlijst 6 februari 
2025.  

 
 

Vastgesteld.  

4. Input vanuit ASD over visie 
herinrichting Participatieketen. 
 

 
 

Voorbespreking. 
 

5. Input vanuit ASD over herijking 
gemeentelijke 
subsidieverordeningen. 
 

Helaas is niet alle leden input ontvangen op de gemeentelijke 
subsidieverordeningen; met hetgeen wél is geleverd zal bij agendapunt 6 het 
gesprek worden aangegaan.  
Bottom line: hoewel de algemene subsidieverordening en beleidsregel lijken 
te zijn dichtgetimmerd is een risico van willekeur aanwezig. Het is bovendien 
onduidelijk hoe wordt bepaald wie de subsidie krijgt en wanneer een 
instelling per kern in aanmerking komt. Onduidelijk is hoe is de 
verantwoording wordt geborgd en of gesubsidieerde initiatieven in algemene 
zin breed sociaal/maatschappelijke gemeentelijk beleid ondersteunen. 
 

Voorbespreking. 

6. Herijking gemeentelijke 
subsidieverordeningen; toelichting 
door Sira consulting. 
 

De afspraak over een herijking (1 x per vijf jaar is een evaluatie gebruikelijk) 
was in het laatste Bestuursakkoord opgenomen. Op dit moment is sprake van 
een oriëntatiefase, waarbij onder andere de vraag voorligt naar de juridische 
houdbaarheid van de verordeningen. Bovendien is op dit moment sprake van 
overlap tussen beleidsregel en verordening. Sira Consulting ondersteunt de 
gemeente bij de oriëntatie op de herijking van het beleidskader subsidies. 
Stefan Prij neemt de ASD mee aan de hand van een presentatie: het subsidie-
instrument kan een belangrijke rol spelen bij het realiseren maatschappelijke 
beleidsdoelen. En over welke knoppen beschikt de gemeente in de zin van 
sturen op doelgerichtheid. Ook maatschappelijke veranderingen zullen 
onderdeel moeten zijn van de heroverwegingen. Het resultaat van de 
herijking zal in elk geval niet moeten leiden tot een toename van ambtelijke 
drukte en/of regeldruk. 
Vóór 1 juni van dit jaar volgt een Collegebesluit over de mate van herijking. 
Dat moet idealiter medio december leiden tot een nieuwe verordening, 
ofschoon een besluit daartoe wellicht door de nieuw gekozen gemeenteraad 
zal worden genomen.  

Bespreking. 
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7. Visie herinrichting Participatieketen, 
vervolg, toelichting op 
vervolgproces. 
 

Na bespreking van het agendapunt op het overleg van 6 februari jl., 
bespreking met de ASD’s Maastricht-Heuvelland en de bijeenkomst bij MTB 
op 12 maart, is door de gezamenlijke ASD’s besloten niet af te wachten maar 
een ongevraagd advies uit te brengen aan de resp. betrokken Colleges over de 
visie op de re-integratieketen. Enige spoed is noodzakelijk in verband met de 
aanstaande Mei-circulaire waarin de aanvragen met betrekking tot de Impuls-
gelden aan de orde zullen worden gesteld. Het advies zal worden voorbereid –
met input vanuit de ASD – en zo snel als mogelijk ná 12 maart aan alle 
betrokken Colleges worden verstuurd. 
 

Bespreking 

8. Vervolg proces visie herinrichting 
Participatieketen. 
 

Zie punt 7 hiervoor. 
 

Nabespreking. 

9. Rondvraag & sluiting. 
 

Marlie vraagt naar de eerder toegezegde overkapping voor jongeren in het 
Ursulinenpark in Eijsden. Chris antwoordt dat het bestemmingsplan moet 
worden aangepast. Gelet op de bezwaren van omwonenden is het proces 
even on hold gezet. 
Marlie vraagt hoe om te gaan met signalen van moeders die aangeven dat 
kinderen niet naar school kunnen gaan. Chris geeft aan dat in dergelijke 
gevallen als eerste de gemeentelijke leerplichtambtenaar aan zet is (de 
leerplichtambtenaar is ingesteld als toezichthoudende autoriteit op de 
leerplicht bij de invoering van de Leerplichtwet 1969 en houdt toezicht op de 
naleving van de Leerplichtwet door scholen, ouders, verzorgers en jongeren). 
Chris stelt voor op een geschikt moment een gesprek te organiseren over deze 
problematiek met hem, de leerplichtambtenaar en Susanne Martens, 
beleidsmedewerker onderwijs en samenleving. 
Birgit vraagt naar aanleiding van een door haar bij de Koepel gevolgde 
workshop over de gevolgen van het Ravijnjaar voor het Sociaal domein  
Ravijnjaar, welke de gevolge zijn voor het Sociaal domein van E-M. Chris 
antwoordt dat inmiddels, in vervolg op de gevoerde kerntakendiscussie, alle 
werkbudgetten binnen de gemeente zijn geïnventariseerd. De gemeentelijke 
begroting voor 2025 is vastgesteld waarbij geen sprake is van ingrijpende 
gevolgen voor het Sociaal domein. Of dat in 2026 nog het geval zal zijn is 
onzeker. Risico’s kunnen o.a. zijn afnemende budgetten in het jeugddomein. 
 

 

 


